

## المحاور عن بعد لمنتدى حوكمة الإنترنت 2021

دعوة منتدى حوكمة الإنترنت 2021 لتقديم طلب لمحاور عن بعد

كانت المشاركة عبر الإنترنت، وتحديدًا هيكل المحاور، ناجحة في منتدى حوكمة الإنترنت السابقة. مرة أخرى هذه الأوقات يمكنك متابعة المناقشات من المنزل أو من المكتب؛ مشاهدة البث الشبكي للفعالية؛ اتبع التعليقات المغلقة في الوقت الفعلي؛ والمشاركة الحية. يمكنك التسجيل كمشارك فردي عبر الإنترنت. كما يمكنك أيضاً توسيع المناقشات وتنظيم محور منتدى حوكمة الإنترنت في مدينتك!

إخلاء المسؤولية: تعد المحاور عن بعد مسؤولية المنظمين المحليين ويجب أن يتم عقدها وفقاً للقواعد واللوائح المحلية ونصائح السلطات الصحية المحلية فيما يتعلق بجائحة كوفيد-19

سيتمكن المشاركون عبر الإنترنت/ المحاور عن بعد من التفاعل مع الاجتماع عن طريق طلب الكلمة عندما يتيح منسق حلقة النقاش طرح الأسئلة من الجمهور، وإرسال أسئلة نصية و/ أو مداخلات مرئية/ صوتية باستخدام منصة المشاركة عبر الإنترنت.

المحاور هي اجتماعات محلية تتم بالتوازي مع منتدى حوكمة الإنترنت. يمكن للأشخاص مشاهدة البث الشبكي لجلسات منتدى حوكمة الإنترنت معاً وإرسال المداخلات (عبر النص أو الصوت أو الفيديو) والتي يمكن الرد عليها من قبل أعضاء اللجنة في منتدى حوكمة الإنترنت. بالإضافة إلى ذلك، يمكن لمنظمي المحور إجراء مناقشات لمناقشة الموضوعات التي تم تقديمها في منتدى حوكمة الإنترنت من منظورهم المحلي. سيتم توفير دورات تدريبية للمحاور عن بعد.

هناك العديد من المزايا في إنشاء محور:

- يساعد على زيادة الوعي بقضايا حوكمة الإنترنت.
- يعزز التواصل بين المشاركين وبناء المجتمع.
- يشجع أنشطة المتابعة.

كيف تنظم المحور؟ المتطلبات بسيطة للغاية:



- مكان مادي أو افتراضي بشرط اتباع القيود المحلية وفقاً للوضع الصحي الحالي بسبب جائحة كوفيد-19
- جهاز كمبيوتر مزود باتصال إنترنت واسع النطاق وجهاز عرض لتمكين المشاركين في المحور من مشاهدة الفيديو.
- منسق للمحور، يقوم بالتخطيط لآليات المناقشات المحلية بالإضافة إلى إرسال أسئلة أو تعليقات المشاركين في المحور إلى منتدى حوكمة الإنترنت من خلال قنوات المشاركة عن بُعد.
- دعوة عامة في القوائم والمنتديات وغيرها لدعوة المجتمع المحلي المهتم.

أصحاب المصلحة المهتمون بتنظيم محور عن بعد مدعوون للتسجيل عبر الإنترنت بحلول 20 أيلول/ سبتمبر 2021 بالمعلومات التالية:

1. الدولة / المدينة
2. المؤسسة المضيقة للمحور
3. مجالات الاهتمام المحتملة
4. عدد المشاركين المتوقع ضمن المحور
5. الأنشطة المخطط لها قبل الاجتماع
6. منسق المحور
7. البريد الإلكتروني للاتصال
8. المنسق الفني للمحور (IT)
9. البريد الإلكتروني للاتصال بالمنسق التقني

يرجى ملاحظة أن المحور المحلي والمنسقين التقنيين يجب أن يكونوا موجودين على موقع المحور.

قائمة المحاور عن بعد المسجلة متاحة.



# IGF 2021 Remote Hubs

## IGF 2021 Call to Apply for Remote Hubs

Online participation, and specifically the hubs structure, have been successful in previous IGFs. This time again you can follow the discussions from home or office; watch the webcast of the event; follow real-time closed captioning; and participate live. You can register as an individual online participant. Or you can also expand the discussions and **organize an IGF HUB in your city!**

**DISCLAIMER: Remote Hubs are the responsibility of the local organizers and should be held in accordance to the local rules, regulations and advice of the local health authorities with regard to the COVID-19 pandemic.**

Online participants/Remote hubs will be able to interact with the meeting by asking for the floor when the panel moderator opens it for questions from the audience, and sending text questions and/or video/audio interventions by using the online participation platform.

Hubs are local meetings that take place in parallel with the IGF. People can watch the webcast of IGF sessions together and send interventions (via text, audio or video) that can be answered by panelists in IGF. In addition, hub organizers can hold debates to discuss the themes introduced at the IGF from their local perspective. Training sessions for Remote Hubs will be made available.

There are several advantages in creating a hub:

- It helps to raise awareness about Internet Governance issues.
- It fosters networking among participants and community building.
- It encourages follow-up activities.

How to organize a hub? The requirements are very simple:

- A physical or virtual place provided that local restrictions according to current health situation due to COVID-19 pandemic are followed.
- A computer with a broadband Internet connection and a projector equipment, to enable the hub participants to watch the video.
- A hub moderator, who will plan the dynamics of the local discussions as well as transmit the hub participants' questions or comments to the IGF through the remote participation channels.
- A general call in lists, forums etc, to invite the interested local community.

Stakeholders interested in organizing a remote hub are invited to [register online](#) by **20 September 2021** with the following information:

1. *Country / City*
2. *Institution hosting the hub*
3. *Possible area(s) of interest*

4. *Number of expected participants within the hub*
5. *Planned pre-meeting activities*
6. *Hub Coordinator*
7. *Contact email*
8. *Hub Technical coordinator (IT)*
9. *Technical coordinator contact email*

Please note that the local hub and technical coordinators have to be present at the hub site.

The **[list of registered remote hubs](#)** is available.